
好品质领带找巴贝生产 领带领结领带夹

产品名称 好品质领带找巴贝生产 领带领结领带夹

公司名称 浙江巴贝领带有限公司

价格 .00/个

规格参数 货源类别:现货
品牌:巴贝
适用年龄段:成年

公司地址 嵊州市一景路788号

联系电话 83263878 13806763878

产品详情

货源类别 现货 品牌 巴贝
适用年龄段 成年 产品类别 领花、领结
材质 真丝 风格 晚装
领带领结宽度 超窄 加工方式 提花
图案 单色 颜色 各种颜色
规格 各种规格 包装 根据需求定制
是否外贸 是 外贸类型 出口
是否库存 否

 巴贝集团总部设在中国"领带之乡"越剧之乡"---浙江嵊州市,是一家以高档桑蚕丝为主要生产原料,集领
带制造、染整、服装服饰品牌运营、家纺及产业投资于一体的民营控股集团有限公司，是中国领带行业
的龙头企业。公司创立于1993年，其主要产品高档真丝领带70%出口美国、欧洲、日本等发达国家，要中
国国内市场已建立500多个零售网点。巴贝以领先引进国际最先进的专业领带面料织造设备而闻名于领带
业界。公司核心品牌“巴贝”获得中国驰名商标、中国名牌产品、国家火炬计划重点高新技术企业。公
司目前已发展成为全球最大的领带生产企业，连续十年领带产销量位居全国同行第一。巴贝从1996年起
一直独家代理“皮尔.卡丹领带、头巾产品在中国大陆的生产和销售。巴贝集团正以强健的步伐，迈向辉
煌的明天．．．．．．introduction of companyheadquarters of babei group is located in shengzhou zhejiang
province the “town of tie” and the “own of yue opera” the main material of babei, a private holding group, is
high-grade silk. this group is mainly involved in the tie manufacturing, dyeing and finishing, operation of garment
brands , household textile, and investment of industry and it is the leading enterprise of tie industry in china. the
company was founded in 1993. 70% of its main product high-grade pure silk tie is exported to america, europe, japan
and other developed countries. it has more than 500 retail outlets in chinese domestic market now. babei is famous for
introducing the most international advanced special ie fabric weaving machine in tie industry. the core brand of the
company “babei” is honored as the chinese famous trademark and national inspection-free product. the company
is now a provincial hi-tech enterprise, provincial-level enterprise technical center and the key high-tech technology



enterprise of state torch plan.
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